
Zápis ze Sněmu ČMMJ, z. s. OMS Vsetín,  
konaného jako shromáždění delegátů  

 

 

Datum konání:  30. května 2019, od 16.00 hod. 

 

Místo konání:  Ratiboř, sál ZD Mír Ratiboř 

 

Přítomní:   viz prezenční listina 

 

Pan Radek Štach přednesl informaci o počtu přítomných delegátů Sněmu ČMMJ, z.s. 

OMS Vsetín (dále jen „Sněmu“): celkem přítomni delegáti 50 uživatelů honiteb, které působí 

na území bývalého okresu Vsetín, což je nadpoloviční většina z celkového počtu 90 uživatelů 

honiteb zastupujících členy ČMMJ, z. s. u OMS Vsetín. Sněm je tedy usnášeníschopný. 

 

 

1. Zahájení 

Jednání Sněmu zahájil Ing. Michal Zubíček, předseda OMS Vsetín. V úvodu přivítal 

všechny přítomné delegáty a hosty Sněmu. 

 

Předsedající poté vyzval přítomné k minutě ticha za zemřelé členy OMS Vsetín. 

 

Předsedající seznámil delegáty s navrženým programem jednání: 
 

1. Zahájení, schválení jednacího řádu, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení mandátové a návrhové komise 

3. Zpráva předsedy OMS Vsetín za uplynulé období (6/2018 – 5/2019) 

4. Zpráva předsedy DR OMS Vsetín za uplynulé období 

5. Schválení účetní závěrky OMS Vsetín za rok 2018 a rozpočtu na rok 2019 

6. Prezentace projektu Prevence kriminality – Policie ČR 

7. Diskuse 

8. Schválení usnesení a závěr 

 

Schválení programu jednání Sněmu 

Pro: 50, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Schválení jednacího řádu Sněmu (viz příloha zápisu) 

         

        Pro: 50, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Schválení zapisovatele:  

Navržen: Ing. Jaroslav Šarman 

        Pro: 50, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Schválení ověřovatele zápisu: 

Navržen: Mgr. Jiří Papež 

        Pro: 50, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

2. Schválení mandátové a návrhové komise 

 

Mandátová komise 

Navrženi: Ladislav Mucha, Radek Štach, Zdeněk Šťastný 

                                                    Pro: 50, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Návrhová komise: Jan Brlica, Josef Skalík, Ing. Josef Žák 

Pro: 50, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

3. Zpráva předsedy Myslivecké rady OMS Vsetín Ing. Michala Zubíčka – viz příloha 



 

 

4. Zpráva předsedy Dozorčí rady OMS Vsetín Ing. Iva Zgarby – viz příloha 

 

 

5. Schválení účetní závěrky za rok 2018 a rozpočtu na rok 2019 

Předseda ekonomické komise OMS Vsetín Ing. Miloslav Sochor přednesl přítomným 

data z účetní závěrky OMS za rok 2018 a navrhl Sněmu schválení účetní závěrky OMS Vsetín 

za rok 2018. Plné znění účetní závěrky je přílohou zápisu. 

Dále seznámil přítomné s návrhem rozpočtu na rok 2019 – rozpočet je navržen jako 

vyrovnaný. Návrh rozpočtu je přílohou zápisu. 

 

Sněm schvaluje účetní závěrku OMS Vsetín za rok 2018 a rozpočet na rok 2019.  

        Pro: 50, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

6. Prezentace projektu Prevence kriminality – Policie ČR 

Příslušník Policie ČR por. Bc Vladislav Malcharczik seznámil přítomné s projektem 

Prevence kriminality. Upozornil na správné ukládání, zabezpečování a transport střelných 

zbraní a střeliva. Apeloval na prevenci a předběžnou opatrnost. 

 

7. Diskuse 

Ing. Sochor navrhl schválit v usnesení Sněmu: 

Sněm OMS Vsetín deleguje pravomoc schvalování rozpočtu OMS Vsetín na MR OMS Vsetín 

za předpokladu, že rozpočet bude navržen jako vyrovnaný. 

       Pro: 50, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Ing. Petr Marada – poděkoval za pozvání na jednání Sněmu, připomněl možnosti 

ovlivňování hospodaření v zemědělské krajině ze strany myslivců – biopásy, remízky vodní 

plochy, atp.. Apeloval na sebevzdělávání myslivců a komunikaci s úřady. 

- k otevřenému tématu se rozpoutala bohatá diskuse, ze které vyplynuly požadavky na zvýšení 

vážnosti a prestiže myslivosti, lepší mediální prezentaci a nezbytné zapojování se do 

pracovních skupin, které mají za úkol stanovovat podmínky hospodaření se zvěří, včetně 

velkých šelem. 

 

8. Schválení usnesení a závěr 

Předseda návrhové komise Ing. Josef Žák seznámil přítomné s návrhem usnesení a 

doporučil jeho schválení. Kompletní text usnesení je přílohou zápisu. 

 

Návrh usnesení byl schválen. 

        Pro: 50, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Předseda OMR OMS Vsetín Ing. Michal Zubíček poděkoval všem delegátům za účast 

a jednání Sněmu ukončil. 

 

V Ratiboři dne 30. května 2019 

 

 

 

 

 

Ing. Jaroslav Šarman           Mgr. Jiří Papež                         Ing. Michal Zubíček  


